
 

Z A P I S N I K 

 

sa 63. sjednice Odbora za turizam, poljoprivredu, ekologiju i 

prostorno planiranje, održane 28. jula 2016. godine 

 

Sjednica je počela u 10.45 časova.  

 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: dr Filip Vuković, Slobodan Krušo Radović, prof. dr 

Jelisava Kalezić,  mr Danko Šarančić i Almer Kalač.  

Sjednici nijesu prisustvovali članovi odbora: Branko Čavor, Mićo Orlandić, dr Strahinja Bulajić, 

dr Ljiljana Đurašković,  Goran Tuponja, Genci Nimanbegu i  Veljko Vasiljević.   

Sjednici je, u skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika prisustvovala poslanica Maida Bešlić (zamjena 

Branka Čavora). 

Sjednici su, u svojstvu predstavnika predlagača akata, prisustvovali: poslanik Emilo Labudović, 

poslanica Maida Bešlić,  Marko Čanović, generalni direktor u Ministarstvu održivog razvoja i turizma i 

Dragan Asanović, generalni direktor u Ministarstvu održivog razvoja i turizma. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  

       Na sjednici je utvrđen sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

- Usvajanje zapisnika sa 60. sjednice - 

 

1. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O  REGIONALNOM 

VODOSNABDIJEVANJU CRNOGORSKOG PRIMORJA (dva), koje su podnijeli 

poslanici Aleksandar Damjanović i Danko Šarančić; 

2. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA 

(šest), koje su podnijeli poslanici Maida Bešlić i dr Filip Vuković;  

3. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O LEGALIZACIJI NEFORMALNIH 

OBJEKATA, koje je podnio poslanik Emilo Labudović (dva); 

4. Tekuća pitanja. 

***** 

1. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O  REGIONALNOM VODOSNABDIJEVANJU 

CRNOGORSKOG PRIMORJA (dva), koje su podnijeli poslanici Aleksandar Damjanović i 

Danko Šarančić; 

 

Poslanik Danko Šarančić obrazložio je dva amandmana koja je sa poslanikom Aleksandrom 

Damjanovićem podnio. Saopštio je da se amandmanom 1 uvodi obaveza plaćanja posebne naknade za 

hotelske objekte sa četiri i pet zvjezdica u duplo nižem procentu od propisanog za ostale objekte u skladu 

sa zakonom, imajući u vidu opredjeljenje Crne Gore za podsticaj visokog turizma. Amandmanom 2 definišu 

se novi rokovi primjene člana 22, jer se predlaže da se posebna naknada iz tog člana naplaćuje od 1. januara 

2020 do 31. decembra 2030. godine.  



Predstavnik predlagača zakona nije prihvatio amandmane koje su podnijeli poslanici Aleksandar 

Damjanović i Danko Šarančić (dva).  

  Nakon izjašnjavanja Odbora, sa dva glasa „za“ i pet glasova „uzdržan“ amandmani, koje su 

podnijeli poslanici Aleksandar Damjanović i Danko Šarančić (dva), nisu dobili potrebnu većinu.  

  Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 

 

2. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O KOMUNALNIM DJELATNOSTIMA (šest), 

koje su podnijeli poslanici Maida Bešlić i dr Filip Vuković;  

 

Poslanica Maida Bešlić je, u ime predlagača amandmana, obrazložila podnijete amandmane.  

Sapštila je da se, osim tehničkih nepreciznosti koje se ispravljaju, amandmanima proširuju nadležnosti 

komunalnog inspektora, utvrđuje pravo privrednog društva da, na osnovu propisa lokalne samouprave, vrši 

„dopunske poslove“ koji se odnose na komunalne djelatnosti. Takođe, predloženo je da  primjena odredbi 

koje se odnose na uvođenje komunalne naknade počne sa 1. januarom 2017.godine, budući da postoje zi za 

utvrđivanje dužeg roka za odloženu primjenu. 

Predstavnik predlagača zakona prihvatio je amandmane koje su podnijeli poslanici Maida Bešlić i 

dr Filip Vuković pa isti, shodno članu 150 stav 3, postaju sastavni dio Predloga zakona i o njemu Skupština 

posebno ne odlučuje.  
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Almer Kalač.  

 

3. AMANDMANI na PREDLOG ZAKONA O LEGALIZACIJI NEFORMALNIH 

OBJEKATA, koje je podnio poslanik Emilo Labudović (dva); 

Poslanik Emilo Labudović je obrazložio podnijete amandmane. Naveo je da je državno zemljište na 

kom su izgrađeni nelegalni objekti, u međuvremenu vraćeno, u postupku restitucije, pa su vlasnici objekata 

dovedeni u neustavan pravni odnos , ne sa državom na čijem su zemljištu gradili, već sa privatnim 

vlasnicima vraćenih parcela. 

Predlagač nije prihvatio amandmane. Nakon izjašnjavanja Odbora, sa dva glasa „za“ i pet glasova 

„uzdržan“, amandmani koje je podnio poslanik Emilo Labudović (dva) nijesu dobili potrebnu većinu.  

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik dr Filip Vuković.  

  

 

Sjednica je završena u 11.15 časova. 

 

Zapisnik sačinila saradnica u Odboru                                                          PREDSJEDNIK  ODBORA 

  

Angelina Šaranović                                                                                                 Predrag Sekulić 

 


